
      
 

Motie:  Onderzoek mogelijkheden hofjeswoning nieuwe stijl voor ouderen in Rijswijk  

 

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 9 november 2021,  

 
 De raad constateert dat: 

● Er behoefte voor goede betaalbare woningen voor ouderen. 
● Dat de mogelijkheden voor moderne hofjes woningen er is. 
● Dat de doorstroommogelijkheden voor woningen voor ouderen in Rijswijk beperkt 

zijn. 
 

 
De raad overweegt  dat: 

● Er in Rijswijk mogelijkheden komen om op het terrein van het Trias woningen gaan te 
bouwen. 

● Ouderen behoefte hebben aan geclusterde woningen  
● Zij mogelijkheden nodig hebben om door te kunnen stromen vanuit hun huidige en 

wellicht grotere woning. 
● Hierdoor ook ruimte wordt gecreëerd voor jongere gezinnen in Rijswijk 

 
 

Verzoekt  het college: 
 

● Om de mogelijkheid te onderzoeken voor hofjeswoningen nieuwe stijl op het 
vrijkomende gebied van de muziekschool Trias. 

● Om Rijswijk Wonen en hier zo mogelijk ook een marktpartij/zorgorganisatie voor te 
interesseren. 
 

 
En gaat over tot de orde van de dag.  

 
J. Schröter-Haas    
CDA Rijswijk    
  
 

 

 


